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Протокол № 8
засідання Вченої ради

Чернівецького національного університету імені Юрія Федьковича
від 11 липня 2022 року

м. Чернівці

Голова ради: Роман ПЕТРИШИН – ректор
Секретар засідання: Наталія ЯКУБОВСЬКА – учений
секретар
Присутні:55 членів ради (реєстраційний список додається)
Форма проведення: дистанційна

Порядок денний:

1. Про затвердження змін до Правил прийому до Відокремленого
структурного підрозділу «Фаховий коледж Чернівецького національного
університету імені Юрія Федьковича» в 2022 році (директор
Відокремленого структурного підрозділу «Фаховий коледж Чернівецького
національного університету імені Юрія Федьковича Олександр СОБЧУК).

2. Про затвердження змін до Правил прийому до Чернівецького
національного університету імені Юрія Федьковича у 2022 році
(відповідальний секретар приймальної комісії Петро ШПАТАР).

СЛУХАЛИ:
1. Про затвердження змін до Правил прийому до Відокремленого

структурного підрозділу «Фаховий коледж Чернівецького національного
університету імені Юрія Федьковича» в 2022 році (директор
Відокремленого структурного підрозділу «Фаховий коледж Чернівецького
національного університету імені Юрія Федьковича Олександр СОБЧУК).

ВИСТУПИЛИ:
Роман ПЕТРИШИН – ректор, голова ради. Шановні члени Вченої ради!

На останньому засіданні Вченої ради я анонсував, що нам доведеться
зустрітися ще раз щодо затвердження правил прийому.

Олександр СОБЧУК – директор Відокремленого структурного
підрозділу «Фаховий коледж Чернівецького національного університету імені
Юрія Федьковича. Доброго дня шановні колеги! Доброго дня пане ректоре!
27 червня наказом №594 Міністерство внесло зміни до Порядку прийому на
навчання до закладів фахової передвищої освіти, які були юстовані 29 червня.
Відповідно до цього наказу приймальна комісія Коледжу внесла зміни до
Правил прийому. В основному вони стосуються введення нового поняття
"особливо небезпечна територія" та розширення кількості пільговиків, які
планують вступати, і в основному виправлення деяких технічних помилок,
які були в попередньому Порядку прийому.

Ще одне що буде полегшувати роботу – прийнято рішення (і воно є в
самому Порядку також), що якщо кількість вступників на платне навчання не



перевищує ліцензійного обсягу, то рейтинговий список готується в
алфавітному порядку і не треба розглядати мотиваційних листів.

Роман ПЕТРИШИН – ректор, голова ради. Чи є питання до Олександра
Васильовича? Немає. Дякую.

ВИРІШИЛИ:
Затвердити зміни до Правил прийому до Відокремленого структурного

підрозділу «Фаховий коледж Чернівецького національного університету імені
Юрія Федьковича» у 2022 році.

[Рішення прийнято одноголосно].

СЛУХАЛИ:
2. Про затвердження змін до Правил прийому до Чернівецького

національного університету імені Юрія Федьковича у 2022 році
(відповідальний секретар приймальної комісії Петро ШПАТАР).

ВИСТУПИЛИ:
Петро ШПАТАР – відповідальний секретар приймальної комісії.

Доброго дня! Відповідно до наказу Міністерства від 2 липня були
затверджені зміни до Правил прийому до закладів вищої освіти. Так як і до
Правил прийому до коледжів було введено поняття "особливо небезпечної
території", уточнені деякі поняття, що стосуються форми і типів проведення
індивідуальної усної співбесіди і творчих конкурсів, уточнена формула
розрахунку конкурсного балу на основі повної загальної середньої освіти, а
також є багато технічних нюансів. Приймальна комісія все врахувала і внесла
зміни до Правил прийому.

Роман ПЕТРИШИН – ректор голова ради. Питання до Петра
Михайловича?

Ігор ЧЕРЕВКО – завідувач кафедри математичного моделювання. Є
питання щодо вступу на контракт магістрів. У Львівському університеті
Франка написана така фраза: "магістри на контрактну форму зараховуються
тільки за мотиваційними листами". У нас така сама процедура чи ні?

Петро ШПАТАР – відповідальний секретар приймальної комісії. У нас
також передбачено, що вступ до магістратури на ті спеціальності, які не є
конʼюнктурними (право, міжнародне право), вступають за мотиваційним
листом.

Ігор ЧЕРЕВКО – завідувач кафедри математичного моделювання.
Дякую.

Роман ПЕТРИШИН – ректор голова ради. Питання до Петра
Михайловича? Немає. Є прохання затвердити зміни до Правил прийому до
університету.

ВИРІШИЛИ:
Затвердити зміни до Правил прийому до Чернівецького національного

університету імені Юрія Федьковича у 2022 році.
[Рішення прийнято одноголосно].




